Άσκηση για τα προτακτικά
Υπογράμμισε τις λέξεις που χρησιμοποιούνται ως προτακτικά
Είναι διαφορετικό όταν λέμε:

Ο ναός της Αγίας Σοφίας από το: πήγαμε στην Αγια-Σοφιά.

Ο Αϊ-Βασίλης έρχεται… από το: Άγιος Βασίλειος ζούσε στην Καισάρεια.

Ο γερο-Κώστας ζει μονάχος από το: ήταν γέρος και ζούσε μόνος του.

Ο κύριος Νίκος έφυγε από το: ο κυρ Νίκος έφυγε.

Η κυρία Ελπίδα ήταν η γειτόνισσα μας από το η κυρα-Ελπίδα ήταν γειτόνισσά μας.

Αυτό είναι το σπίτι της θεια-Μαριγούλας από το: η θεία μου η Μαριγούλα είναι αδερφή του μπαμπά μου.

Ο μπαρμπα-Γιώργος είναι ο αγαπημένος μου ήρωας στον Καραγκιόζη από το: Ο μπάρμπας ο Γιώργος ζει στο χωριό.

Όλες τις ζημιές τις διόρθωνε ο μαστρο-Νίκος από το: ο Νίκος ήταν μάστορας.

Ο παπάς της ενορίας μας από το: ο παπα-Γιώργης αρρώστησε.

Ο καπετάν Νίκος μας έφερνε ψάρια κάθε μέρα από το: Ο Νίκος δούλευε ως καπετάνιος.

Ο πατέρας του φίλου μου είναι πολύ νέος από το: Ο πάτερ Νίκος κτύπησε την καμπάνα.

